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Utval: Yrkesopplæringsnemnda 
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Følgjande faste medlemer møtte: 
Namn Funksjon Representerer 
Roger Pilskog Leiar LO 
Ann-Kristin Kristoffersen Nestleiar NHO 
Kari Daltveit Medlem LO 
Ove Kjøllesdal Medlem NHO 
Sølvi O. Sørebø Medlem KS 
Jill Hellem Medlem YS 
Bjørg Simlenes Nguyen Medlem Virke 
Eivind Johannessen Medlem UNIO 
Sonja Øvre-Flo Medlem OppKo 
Kine Bratli Dale Medlem Nærna 
Signe M. K. Birks Medlem Lærlingereps., kl. 10:10 

 
 
   
   

 
Merknader 
Marcus Hansen Våge, elevreps. møtte ikkje.  
 

Frå administrasjonen møtte: 
Namn Stilling 
Bekka Skaasheim Assisterande fylkesdirektør for opplæring 
Øivind Høines Seksjonsleiar, opplæringsavdelinga 
Hege Osebakken Fagleiar, opplæringsavdelinga 
Kathrin Jacobsen Seksjonsleiar, næringsavdelinga 
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Godkjenningssaker 
GK 11/21 Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 

Saksprotokoll i yrkesopplæringsnemnda -  06.09.2021 

 

Roger Pilskog, LO, sette fram slikt forslag: 

 

Ny sak på sakskartet:  

«Status inntak og formidling – om formidlingsprosessen» 

Yrkesopplæringsnemnda vedtok samrøystes å sette saka på sakskartet utan saksførelegg. 

Vedtak 

Innkallinga og sakslista vart godkjent med merknaden ovanfor. 

Orienteringar: 

Status inntak og formidling ved seksjonsleiar Øivind Høines og fagleiar Hege Osebakken, avdeling 
for opplæring og kompetanse. 

Kort orientering: to sakar fra hovudutval for næring: 

- RS: Løypemelding kompetansepilot 
- PS: Utlysing av midlar: Læreplassgaranti 

Ved seksjonsleiar Kathrin Jacobsen, avdeling for innovasjon og næringsutvikling. 

 

 

 

GK 12/21 Godkjenning av møteprotokoll frå yrkesopplæringsnemnda 19.05.21 

Saksprotokoll i yrkesopplæringsnemnda - 06.09.2021 

Vedtak 



Protokollen frå møte den 19.05.2021 vart godkjent utan merknader. 

 

 

Referatsaker 
RS 11/21 Nye og godkjente lærebedrifter siste periode 

Saksprotokoll i yrkesopplæringsnemnda - 06.09.2021 

RS 11/21 vart referert. 

 

 

RS 12/21 Nytt for skuleåret 2021/22 

Saksprotokoll i yrkesopplæringsnemnda - 06.09.2021 

RS 12/21 vart referert. 

 

 

 

Politiske saker 
PS 18/21 Årsmelding frå elev- og lærlingombodet for skuleåret 2020-2021 

 

Forslag til innstilling 

Fylkestinget tek årsmeldinga frå elev- og lærlingombodet til orientering 

Saksprotokoll i Yrkesopplæringsnemnda -  06.09.2021 

Avrøysting 

Innstillinga vart samrøystes vedteke. 

Tilråding frå yrkesopplæringsnemnda 

Fylkestinget tek årsmeldinga frå elev- og lærlingombodet til orientering. 

 

 

PS 19/21 Status inntak og formidling – om formidlingsprosessen 

Saksprotokoll i yrkesopplæringsnemnda -  06.09.2021 

Saka vart sett på sakskartet utan saksframlegg. 

Roger Pilskog, LO, sette fram slikt forslag: 

«Yrkesopplæringsnemnda viser til at tal for formidling til læreplass  blir gjort for heile 
fylket. Nemnda ønsker at formidlings tala syner kor mange elevar som ikkje har fått 
læreplass blir synleggjort pr. fag og kommune, evt. pr nærskuleområde. Til dette må det 
og synleggjerast kor mange lærlingar lærebedriftene meiner dei manglar. 



Ei slik oversikt vil gje nemndas medlemer moglegheit å oppmode aktuelle lærebedrifter til 
å ta inn lærling, og det vil samstundes gi betre og naudsynt oversyn og bidra godt til 
vurderinga  når yrkesfagklassane skal dimensjonerast til hausten.»  

Avrøysting 

Pilskog sitt forslag vart samrøystes vedteke. 

Tilråding frå yrkesopplæringsnemnda 

Yrkesopplæringsnemnda viser til at tal for formidling til læreplass  blir gjort for heile fylket. Nemnda 
ønsker at formidlings tala syner kor mange elevar som ikkje har fått læreplass blir synleggjort pr. 
fag og kommune, evt. pr nærskuleområde. Til dette må det og synleggjerast kor mange lærlingar 
lærebedriftene meiner dei manglar. 

Ei slik oversikt vil gje nemndas medlemer moglegheit å oppmode aktuelle lærebedrifter til å ta inn 
lærling, og det vil samstundes gi betre og naudsynt oversyn og bidra godt til vurderinga  når 
yrkesfagklassane skal dimensjonerast til hausten. 

 

 

 


